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CONSELL DE GOVERN 

 

 

A la ciutat de València, el dia 29 de novembre de 2022, a les 9,10 hores, a la Sala de Juntes 
del Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá, i amb 
l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en sessió ordinària 
el Consell de Govern de la Universitat de València. 

 

Assistents: (Amb vot) 

Rectora: Maria Vicenta Mestre Escrivá 

Secretària General: Maria Elena Olmos 
Ortega 

Gerent: Juan Vicente Climent Espí 

Vicerectora d’Estudis: Isabel Vázquez 
Navarro 

Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat: Ernest Cano Cano 

Vicerectorat de Formació Permanent, 
Transformació Docent i Ocupació: Ángeles 
Solanes Corella 

Vicerector d’Investigació: Carlos 
Hermenegildo Caudevilla 

Vicerectora d’Innovació i Transferència: 
Rosa Mª Donat Beneito 

Vicerector d’Internalització i 
Multilingüísme: Carles Padilla Carmona 

Vicerector de Planificació, qualitat i 
Tecnologies de la Informació: Joaquín 
Aldás-Manzano 

Vicerector d’Economia i Infraestructures: 
Justo Herrera Gómez 

Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i 
Vida Saludable: Pilar Serra Añó 

Vicerectora d’Igualtat, Diversitat i 
Polítiques Inclusives: Helena Rausell Guillot 

Delegat de la rectora per a estudiantes i 
estudiants: Manuel González Ferrandis 

Degà de la Fac. de Medicina: Francisco 
Javier Chorro Gascó 

Degà Fac. Dret: Francisco Javier Palao Gil 

Degà Fac.  Economia: Francisco Muñoz 
Murgui 

Degana Fac. de Filosofia i Ccies. de 
l’Educació: Rosa Mª Bo Bonet 

Degà Fac. d’Infermeria i podologia: Antonio 
Merelles Tormo 

Degà Fac. Psicologia i Logopèdia: Antonio 
Manuel Ferrer Manchón 

Degana de la Fac. de Magisteri: Ana Maria 
Botella Nicolás 

Degana Fac. Química: Adela Mauri Aucejo 

Degana Fac. Farmàcia: Hortensia Rico 
Vidal 

Director ETS Enginyeria: José Rafael 
Magdalena Benedicto 

Director de l’Escola de Doctorat: José 
Vicente Bagán Sebastián 

Representant departaments: Luis Torres 
Asensi 

Representant PDI Doctor: Pedro Cillero 
Salomón 

Representant PDI Doctor: Marcela Isabel 
Jabbaz Churba 

Representant PDI Doctor: Jesús Olavarría 
Iglesia 

Representant PDI Doctor: Emilia Ferrer 
García 
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Representant PDI Doctor: Inmaculada 
Rosa García Robles 

Representant PDI Doctor: Enric Josep 
Valor i Micó 

Representant PDI Doctor: Ana María 
Gómez Tafalla 

Representant PDI Doctor: Francisco 
Miguel Martínez Arnau 

Representant PDI No Doctor: María 
Ángeles Serrano Mendizábal 

Representant PDI No Doctor: Daniel 
Tordera Salvador 

Representant PAS: Laura Coscollá 
Pascual 

Representant PAS: Carlos Javier López 
Benedí 

Representant PAS: José Francisco 
Martínez Pastor 

Representant Estudiantat: Alejandro 
Navarro García 

Representant Estudiantat: Valeria Ruiz 
García 

Representant Estudiantat: África Vercher 
Ballester 

Coordinador de la AGE: Víctor Herrera 
Latorre 

PAS designada per la Rectora: Vicenta 
Alandí Palanca 

PAS designada per la Rectora: Fuensanta 
Domenech Roda 

 

(sense vot): 

Degà Fac. Geografia i Història: Josep 
Montesinos Martínez 

Degana de la Facultat de Fisioterapia:  
Sofía Pérez Alenda 

Degà de la Facultat de Ciències Socials: 
Albert Moncusí Ferré 

Degana Fac. Ciències Biològiques: Carmen 
Baño Aracil 

Degà Fac. Física: Jorge Vidal Perona 

Degà Fac. Ciències Matemàtiques: José 
Salvador Moll Cebolla  

President Junta PAS:  Pedro Cabrera Juan 

President Comitè d’Empresa: Juan Miguel 
Soria García 

 

------------------ 

Excusen la seua assistència els membres següents: Vicerectora de Cultura i Societat: Esther 
Albá Pagán, Representant PDI Doctor: Sergio Maruenda Bataller, Representant PIF: Víctor 
Moreno Soler i la Degana Fac. Filologia, Traducció i Comunicació: Amparo Ricós Vidal 

 

------------------- 

 

Per a tractar els punts del següent 

 

ORDRE DEL DIA 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 25 d’octubre de 2022. 
2. Informe de la Senyora Rectora. 
3. Adscripció, si escau, a àrees de coneixement de places per a l'estabilització de 

personal investigador de programes d’excel·lència amb certificat I3. 
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4. Adscripció, si escau, a àrea de coneixement de plaça per a l’estabilització de personal 
investigador del “Programa Ramón y Cajal” amb certificat I3 amb càrrec a l’OPO 
2021. 

5. Resolució, si escau, de la sol·licitud de canvi d'àrea de coneixement de professora 
Titular d'Universitat. 

6. Aprovació, si escau, de la bestreta del complement autonòmic 2023 (retribucions 
addicionals del professorat). 

7. Concessió, si escau, de Venia Docendi a professorat de centres adscrits. 
8. Aprovació, si escau, de propostes de modificació de plans d’estudis de màster oficial. 
9. Aprovació, si escau, d’expressió d’interès d’un nou títol de màster oficial i proposta 

de CEPE. 
10. Aprovació, si escau, de propostes de programes de doble titulació de grau. 
11. Proposta i aprovació, si escau, de la convocatòria i barem dels Premis Extraordinaris 

de Doctorat per al curs acadèmic 2022/2023. 
12. Aprovació, si escau, de la designació de membres de Comitès Científics d’Instituts. 
13. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de Règim Intern del 

Departament de Direcció d’Empreses “Juan José Renau Piqueras”. 
14. Aprovació, si escau, de la proposta de Reglament de Règim Intern de l’Institut 

Interuniversitari “López Piñero” d’Estudis Històrics i Socials sobre Ciència, Tecnologia, 
Medicina i Medi Ambient. 

15. Aprovació, si escau, de la proposta de Reglament per a la distribució i assignació 
d’espais de la Universitat de València. 

16. Aprovació, si escau, de contractes de llicencia de drets d’ús i explotació.  
17. Pressa de coneixement de la declaració d'emergència de contracte de les obres a 

l’aparcament de la Facultat d’Economia, del Campus de Tarongers. 
18. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 
19. Torn obert de paraules. 

Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la Sra. Rectora 
declara oberta la sessió i es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 25 d’octubre de 2022. 

 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i fa referència al document que hi ha en l’Aula Virtual 
de la Universitat de València.  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 

 

ACGUV 252/2022. “Aprovar l’Acta del Consell de Govern de 25 d’octubre 
de de 2022” que s’adjunta com a annex. 
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2. Informe de la Senyora Rectora. 

 

La Sra. Rectora comença el seu informe dient que fa pocs dies, en el marc del dia 
internacional per l’eliminació de la violència contra les dones, la Universitat desenvolupà 
diverses activitats i es va llegir, a les escales d’aquest edifici del rectorat, el manifest de 
CRUE-Universidades Españolas. Al respecte, li agradaria que aquestes primeres paraules 
siguen per refermar el nostre compromís contra tot tipus de violència, i específicament, la 
violència contra les dones. 

A més, informa que el passat 26 d’octubre es va celebrar al Campus de Tarongers una 
jornada de presentació del Programa de Beques de la Generalitat Valenciana per a accedir 
a l’ocupació pública, inaugurades pel President de la Generalitat i amb la participació de la 
Consellera de Justícia, Interior i Administració Pública. És per això que dona les gràcies a 
totes les persones implicades, tant dels serveis centrals de la Universitat, Gabinet de la 
Rectora, Unitat de Campus de Tarongers i Facultat de Dret. 

Diu la Sra. Rectora que entre finals d’octubre i al mes de novembre s’han celebrat a la 
Universitat fòrums d’ocupació i actes de graduació així com la Gala de l’Esport de la 
Universitat, represa per primera vegada després de la pandèmia per COVID-19. 

Altre acte, que qualifica la Sra. Rectora de molt emotiu, va ser la presentació dels equips de 
les seleccions de la Universitat de València que competiran en el Campionat d’Esport 
Universitari Autonòmic i diu que, també, va ser un moment de posar en valor els 
espectaculars resultats de les i els nostres esportistes en els campionats esportius 
autonòmic, estatal i europeu.  

Es mostra orgullosa del fet que siguem la primera universitat d’Espanya en participació en 
aquestes competicions i especialment que, per nombre de participants, en la seua 
composició, estem en nivells d’igualtat efectiva entre homes i dones esportistes. 

Igualment, podem sentir orgullosos, diu la Sra. Rectora, perquè som la primera universitat 
pública d’Espanya en resultats esportius. 

Dona l’enhorabona a totes i tots els nostres esportistes, i a totes les persones que els donen 
suport, des dels entrenadors, equips de medicina esportiva, fisioteràpia i nutrició i a tot el 
personal del Servei d’Esports que desenvolupa una important tasca. 

En aquesta línia, indica la Sra. Rectora que la passada setmana es va celebrar la primera 
edició de les Jornades de la Càtedra Dona i Esport i les considera un espai de visibilització 
de la importància de l’esport i de la presència de les dones en aquest àmbit. En les jornades 
es va reflexionar sobre les problemàtiques específiques però, també, i més important, es va 
proposar solucions i línies d’actuació, junt a la presentació de casos d’èxit. 

En altre ordre de coses, la Sra. Rectora fa referència a les XXVIII Jornades d’Investigació de 
les universitats espanyoles, celebrades a principi del mes de novembre. En elles, la sectorial 
CRUE-I+D+i, va reunir tot un ampli ventall de grups de treball, reflectit en vora cinc-cents 
representants de serveis de gestió de la investigació, de projectes europeus de recerca, 
d’innovació, de transferència de resultats de la recerca, de divulgació de la ciència i de 
biblioteques. 
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Per primera vegada, continua la Sra. Rectora, després de la pandèmia per COVID-19 es va 
celebrar aquesta reunió i la nostra Universitat va ser la seu, en el que va suposar un 
important desafiament logístic i d’organització. Per aquest motiu vol donar-li l’enhorabona al 
vicerector d’Investigació, Carlos Hermenegildo, president del comitè organitzador i 
estructures implicades en la gestió: el Delegat de la Rectora per a la direcció del Centre 
d’Idiomes, la Unitat Web i Màrqueting i el Gabinet de la Rectora.  

També comenta la Sra. Rectora que hem sigut amfitrions de la XXII edició de les Jornades 
Universitàries d’Inspecció de Serveis i li dona l’enhorabona a la secretària general i el seu 
equip per l’èxit d’aquestes jornades. 

A continuació, comunica que la nostra Universitat ocupa la presidència de torn de la Xarxa 
Vives d’Universitats i diu que el passat dia 16 de novembre es va reunir la Comissió Executiva 
de la Xarxa, anunciant que en 2023 l’Assemblea General serà a la nostra Universitat, junt a 
unes jornades estratègiques de reflexió en un temps d’incertesa com l’actual. 

Seguidament, recorda la Sra. Rectora que la nostra Universitat es va crear el 1499 pels 
Jurats de la Ciutat i que, per eixe motiu, per la visió en què va ser creada, amb una mirada 
posada en l’entorn internacional i una altra en el territori, som una universitat municipal, de 
les ciutats. Continua dient que hui en dia som la primera universitat d’Europa en recepció 
d’estudiants en mobilitat. Per això, junt a la Universitat Politècnica, fem de València la primera 
ciutat destinació Erasmus de tota Europa. I això té, diu la Sra, Rectora, no sols conseqüències 
en la projecció de la nostra ciutat, sinó també una important font d’activitat econòmica. 

Per altra banda, explica que la Universitat de València compta amb un dels quinze millors 
Instituts Confuci del món, segons el govern xinès, i coordinem els instituts Confuci 
d’Iberoamèrica. En eixe sentit ahir es va celebrar el XV aniversari de l’Institut Confuci de la 
Universitat de València i la Sra, Rectora vol donar l’enhorabona a l’equip gestor i a totes les 
persones que fan possible aquest èxit. 

I junt a eixa presència internacional destacada, assenyala que la nostra Universitat es 
caracteritza per la seua presència al territori. Més enllà dels Campus de l’àrea metropolitana 
de València, del Campus d’Ontinyent, del Centre Internacional de Gandia, pels nombrosos 
acords amb ajuntaments i mancomunitats que permeten desenvolupar un ampli ventall 
d’activitats. 

També informa que els dies 27 i 29 d’octubre es va celebrar el Festival de les Humanitats 
de Dénia. Totes les universitats valencianes han estat presents en eixa primera edició del 
festival en el qual la nostra universitat ha tingut una presència més destacada, en el marc 
del conveni de col·laboració amb l’Ajuntament i la Fundació Dénia Ciutat Creativa, autoritzat 
per aquest Consell de Govern. 

En el marc de la capitalitat cultural valenciana, la Sra. Rectora diu que el passat 21 de 
novembre es va reunir el Consell de Direcció a Alzira, mantenint també una reunió de treball 
i una visita institucional a l’Ajuntament de Dénia, per continuar enfortint una relació entre 
Alzira i la Universitat que ve de lluny, que és constant, amb un punt inicial que va ser els 
premis Estudi General de Divulgació Científica en el marc dels premis literaris Ciutat d’Alzira. 

Seguidament, passa la Sra. Rectora a felicitar per una banda a les integrants del programa 
Girls4STEM que va rebre el premi Meninas de Delegació del Govern d’Espanya a la Comunitat 
Valenciana i per altra part, a la professora de la Facultat de Dret Adoración Guamán per 
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haver obtingut el reconeixement Maestro José Luís Ceceña concedit per la Universidad 
Nacional Autónoma de México. 

I, a continuació, la Sra. Rectora lamenta informar del traspàs del catedràtic de la Facultat de 
Física Vicent Giménez Gómez, i des del Consell vol traslladar el condol a la seua família. 

En quant als nomenaments, informa la  Sra. Rectora que el professor de la Facultat de Física 
Manel Perucho és el nou director del Servei de Llengües i Política Lingüística de la Universitat. 
També comunica als membres del Consell de Govern el nomenament del professor de la 
Facultat de Magisteri Guillem Escorihuela com a cap d’iniciatives de l’Aula de Música de la 
Universitat i del professor de la Facultat de Geografia i Història Luis Pérez Ochando com a 
cap d’iniciatives de l’Aula de Cinema i el catedràtic de la Facultat de Farmàcia com a cap 
d’iniciatives per a Innovació, Giuseppe Meca de Caro. 

A continuació, diu la Sra. Rectora que el passat 17 de novembre es va constituir el Consell 
Assessor d’Estudiants per a accions LGTBI!+, tal i com es va informar en el passat Consell 
de Govern, i donant compliment així al compromís que aquest equip de govern va assumir 
en la darrera sessió del Claustre. En relació a aquest Consell Assessor, vol agrair la especial 
implicació del Delegat de la Rectora per a Estudiants així com del moviment estudiantil, tant 
les associacions i col·lectius d’estudiantes i estudiants com les i els membres de les 
Assembles de Representants dels nostres centres que s’han incorporat a aquest consell. 

Per altra banda, la Sra. Rectora manifesta que l’equip de govern presta una especial atenció 
a la seguretat física de la nostra comunitat universitària, no sols en les seues instal·lacions 
sinó en els entorns urbans que donen accés als nostres campus i edificis. En aquest sentit, 
diu que aquests espais poden no ser competència pròpia de la Universitat, però que la nostra 
Universitat no és un espai aïllat de la ciutat i és per això que ens ocupem i preocupem per 
aquests entorns. 

Continua la Sra. Rectora dient que en els darrers anys ens hem reunit amb els ajuntaments 
de València i Burjassot per fer-los arribar les nostres demandes en matèria d’entorn urbà i, 
particularment, en seguretat en els accessos als campus, especialment en els trams més 
perillosos, prioritzant els desplaçaments dels vianants per sobre del trànsit rodat, 
especialment en vies més ràpides i amb major densitat de circulació. 

Així, explica que en el cas de Burjassot s’ha aconseguit el compromís de l’Ajuntament 
d’instal·lar reductors de velocitat en els passos de vianants en l’avinguda de Vicent Andrés 
Estellés i en l’entorn de la rotonda del Centre de Producció de Programes de la Corporació 
Valenciana de Mitjans de Comunicació, així com la programació semafòrica per prioritzar el 
pas de vianants. 

Pel que fa a l’Ajuntament de València, informa la Sra. Rectora que s’han mantingut diferents 
reunions amb el regidor de mobilitat sostenible i infraestructures de transport públic, i la 
darrera està prevista per a hui mateix, on s’insistirà i es demanarà l’aplicació de les següents 
mesures: en el Campus de Tarongers la instal·lació de reductors de velocitat l’avinguda de 
Ramon Llull, l’obertura d’un pas principal entre les zones est i oest del Campus de Tarongers 
i la construcció d’un pas elevat, amb preferència vianant, i obertura del jardí central a aquest 
pas. 
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Al Campus de Blasco Ibáñez, la proposta serà la d’assegurar el pas entre l’Avinguda Blasco 
Ibáñez i el carrer Dr. Gómez Ferrer. Diu la Sra. Rectora que cal fer un pas segur, instal·lant 
reductors de velocitat i millorant els elements de protecció per a la segregació dels passos 
de vehicles, patinets i bicicletes i vianants. 

I, en altre ordre de coses, posa en coneixement del Consell que el dia 16 de desembre es 
celebrarà l’acte de lliurament de Premis Extraordinaris de Doctorat dels darrers anys, que 
es varen ajornar per l’aplicació de mesures de prevenció contra l’expansió de la pandèmia 
per COVID-19. En aquest sentit, agraeix la generositat de la Facultat de Medicina i 
Odontologia per acollir aquest acte, i també les jornades de CRUE-I+D+i. 

A continuació, la Sra. Rectora vol destacar que, amb la modificació de la RLT que aquest 
Consell de Govern va aprovar en la seua última sessió, l’Escola de Doctorat de la nostra 
Universitat es reforça en l’estructura de Centre que ja tenia, que li atribueix tant el Reial 
Decret 99/2011 pel qual es regulen les ensenyances oficials de doctorat, com el Decret 
33/2015, del Consell, pel qual s’autoritza la creació de l’Escola de Doctorat de la Universitat 
de València. En aquest sentit, vol agrair al director de l’Escola de Doctorat, el professor José 
Vicente Bagán i al seu equip pel seu magnífic treball durant aquests anys en l’organització 
acadèmica d’aquest Centre, que ara es consolida amb una estructura administrativa pròpia. 

Finalment, la Sra. Rectora informa que s’està treballant en la definició del programa de Servei 
d’Atenció a la Salut Mental de l’Estudiantat. El Delegat de la Rectora per a l’Estudiantat, el 
Delegat de la Rectora per a Salut Mental, el Servei d’Informació i Dinamització i la Fundació 
Lluís Alcanyís a través de la Clínica Psicològica, així com els Gabinets Mèdics de la Universitat, 
depenents del Vicerectorat de Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable estan treballant en 
aquest àmbit amb l’objectiu de que estiga disponible aquest servei al llarg del segon 
quadrimestre. Diu que es continuarà informant en properes reunions d’aquest Consell de 
Govern, encara que fa un incís per dir que voldria destacar que en aquests moments ja està 
previst el nombre de professionals que farà falta, estan organitzant-se els concursos per 
tindre una borsa de especialistes i també s’està dissenyant el procediment per accedir a 
aquest servei que serà com es va informar, en els diferents campus.  

La Sra. Rectora diu que en aquest tema és molt important que la comunitat universitària, en 
especial els estudiants, participe en l’enquesta de Salut Mental del Ministeri que s’està 
difonent a través del newsletterUV. El que pretén aquesta enquesta on cooperen el Ministeri 
de Sanitat i el Ministeri d’Universitats, és fer una valoració de la situació del nostre 
estudiantat a nivell de salut mental, es a dir, quin son els problemes més freqüents i quina 
incidència tenen i a partir d’aquest estudi, veure les actuacions o mesures de prevenció que 
es poden prendre. És molt important, diu la Sra. Rectora, tindre un nombre mínim 
d’enquestes perquè s’obtinguen unes dades representatives de la nostra Comunitat 
Universitària. Demana als representants de l’estudiantat del Consell de Govern, als Degans 
i Deganes que mitjançat els ADR dels seus centres, animen a contestar-la. 

A continuació la Sra. Rectora obri un torn d’intervencions. 

En primer lloc, la Sra. Rectora dona la paraula al president de l’AGE que vol destacar la 
importància de que els Degans i Deganes faciliten la realització de les enquestes perquè cal 
reunir un mínim del 10% de l’estudiantat perquè resulte una enquesta fiable i per tant, siga 
tinguda en compte per Ministeri. 
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Seguidament, la Sra. Rectora dona la paraula al President de la Junta de PAS de la 
Universitat de València, Pedro Cabrera Juan, que s’acomiada del Consell i demana que 
conste en acta la seua intervenció. A tal efecte ens proporciona el text, que reproduïm 
literalment en aquesta Acta: 

 

Estimados/as miembros del Consejo de Gobierno, representantes del PAS, del PDI, de los 
estudiantes, Señora Secretaria General, Señor Gerente y Señora Rectora: 

Esta va a ser mi última intervención en este Consejo de Gobierno, esta ha sido una fase de 
mi vida laboral y personal que nunca olvidaré, han sido 8 años de Presidente de la Junta de 
PAS y ya después de decidir priorizar mi vida personal y familiar decidí no volver a 
presentarme para ser reelegido.  

Desde este Consejo de Gobierno he visto pasar a mucha gente, vicerrectores/as, al Gerente 
saliente y al actual Gerente Juan Vicent, al Rector Esteban Morcillo y por primera vez en la 
UVEG a la primera Rectora, nuestra querida Mavi; de todos ell@s he aprendido algo y espero 
que de las intervenciones que he realizado defendiendo al PAS o reivindicando la devolución 
de derechos perdidos, de mejoras laborales o salariales, ellos/as también lo hayan hecho 
en lo que respecta al Personal de Administración y Servicios.  

El PAS como nos llaman, somos garantes del buen funcionamiento y del buen servicio de la 
UV, somos el estamento que une a los Estudiantes y al PDI, somos Universitat. 

No se puede entender a la Universitat sin el PAS, lo mismo que no se puede entender una 
Universitat sin estudiantes o sin el Profesorado docente o investigador. Tod@s somos 
Universidad. 

Ahora el momento de agradecimientos, a todas aquellas personas que he conocido en este 
órgano de representación del Consejo de Gobierno, vicerrectores/as, Gerentes, Rector y 
Rectora y por último a todo el PAS de la Universidad que en su día depositó en mi persona 
su voz en este órgano de representación y sintiéndolo mucho nunca pudo ser su voto ya que 
la Ley no lo permite (una pena ya que el PAS debería poder tener no solo voz sino también el 
voto en este Consejo de Gobierno ya que somos parte de la Universidad). 

Señora Rectora le lanzo una última petición y es que la representación del PAS debería ser 
no solo un porcentaje de un total para la elección en los diferentes órganos de 
representación, debería ser 1 PAS = 1 voto y en este Consejo de Gobierno  el President@ de 
la Junta de PAS debería tener también su voto pertinente, querida Rectora debería solicitar 
o realizar a la CRUE o a quién corresponda que se cambie la Ley. 

Para finalizar recordar que este día 1 de diciembre son las elecciones sindicales y deseo a 
todas las secciones sindicales que tengan  unos buenos resultados, ya que todos los 
sindicatos de una manera o de otra deseamos y queremos las mejoras de las condiciones 
laborales de l@s trabajador@s y sobretodo que nuestros derechos no se vea supeditados 
siempre a las diferentes crisis que sufra el país, siendo siempre l@s funcionari@s los que 
deben de sufrir los numerosos recortes tanto laborales como salariales.  

Id a votar, ejercer vuestro derecho y haced que la Universidad sea más fuerte, ya que la 
Universidad somos todos y todas. 
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Gracias y hasta siempre.  

(Text íntegre facilitat per Pedro Cabrera Juan, President de la Junta de PAS de la UVEG.) 

 

3. Adscripció, si escau, a àrees de coneixement de places per a l'estabilització de 
personal investigador de programes d’excel·lència amb certificat I3. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector de Ordenació Acadèmica i Professorat que diu 
que aquest punt es porta a aquest Consell en compliment dels criteris que es van aprovar 
en Consell de Govern de 29 de setembre de 2022, dirigits a promoure la estabilització en 
relació a les places de la reserva del 15% per la estabilització del personal investigador amb 
l’I3 i feerent del Programa Ramón i Cajal. 

A continuació, explica que es va fer una convocatòria dirigida a departaments i instituts per 
promoure aquesta estabilització, el resultat de la qual es recull en la documentació que 
apareix a l’Aula Virtual.  

La proposta, que va rebre informe favorable de la Comissió de Professorat, continua el 
Vicerector, consta de quatre places de la oferta publica de 2020, dirigida en tres casos a 
l’estabilització del personal investigador del Programa CIDEGENT i en un cas, tal i com estava 
previst de forma excepcional, per a la estabilització de personal investigador de fora de la 
Universitat de València (en aquest cas de l’INCLIVA, per ser professorat acreditat a 
professor titular, del departament de Fisiologia). 

Per acabar, el Vicerector fa referència a que a la documentació també figura una proposta 
feta des del departament de Farmacologia que no té informe favorable perquè l’àrea té 
superàvit i a més s’ha esgotat l’oferta pública d’ocupació de 2020 de places de professorat 
contractat doctor, i també s’han exclòs altres quatre sol·licituds perquè els aspirants no 
disposen del Certificat I3. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap en 
contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 253/2022. “Aprovar l’adscripció a àrees de coneixement de les 
places 7002 (TU Genetica), 7003 (TU Fisiologia), 7136 (CD Física Teòrica) 
i 7018 (CD Física Teòrica) per a l'estabilització de personal investigador de 
programes d’excel·lència amb certificat I3” segons l’annex que s’adjunta. 

 

4. Adscripció, si escau, a àrea de coneixement de plaça per a l’estabilització de 
personal investigador del “Programa Ramón y Cajal” amb certificat I3 amb càrrec 
a l’OPO 2021. 

Perquè expose aquest punt, la Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Ordenació 
Acadèmica i Professorat, que diu que en aquest cas, es tracta d’un investigador del 
programa Ramón y Cajal que disposa del certificat I3 i que a més està acreditat a professor 
titular d’Universitat.  
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La proposta d’adscripció compta amb l’informe favorable de la Comissió de Professorat. 

Abans d’acabar la seua intervenció, el Vicerector aprofita per informar que, una vegada fetes 
totes les adscripcions, encara quedarien 12 places de Professor Titular d’Universitat de la 
reserva de la oferta de 2020 dirigida a la estabilització del personal amb certificat I3, el que 
suposa que es podran rebre propostes d’estabilització fins 31 de març de 2023, per 
intentar utilitzar alguna d’aquestes places abans que caduquen. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap en 
contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 254/2022. “Aprovar l’adscripció a àrea de coneixement de plaça 
7139 (TU Física Aplicada) per a l’estabilització de personal investigador del 
“Programa Ramón y Cajal” amb certificat I3 amb càrrec a l’OPO 2021” 
segons l’annex que s’adjunta. 

 

5. Resolució, si escau, de la sol·licitud de canvi d'àrea de coneixement de professora 
Titular d'Universitat. 
 

La Sra. Rectora dona de nou la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat. 

El Vicerector diu que es tracta d’una sol·licitud de canvi d’àrea de coneixement. Com que és 
un procediment no habitual el Vicerector recorda que cal seguir la normativa aprovada per 
Consell de Govern on, una vegada feta la sol·licitud, necessita informe raonat del 
departament (en aquest cas de Medicina Preventiva i Salut Pública), que s’ha de pronunciar 
sobre la trajectòria acadèmica de la persona interessada, tal i com apareix a la 
documentació adjunta. 

En aquest sentit, diu que la trajectòria acadèmica i científica d’aquesta professora s’ha 
desenvolupat en una manera important de manera afí a l’àrea de Medicina Legal que és a la 
que se sol·licita el canvi, que té formació com a llicenciada en medicina, requisit prioritari per 
poder impartir docència a l’àrea de medicina legal i que la assignatura de Medicina Legal i 
Salut Pública es comparteix entre les dues àrees, i que a més pertanyen al mateix 
departament, el que permetria reequilibrar els desequilibris entre les àrees i per tot això el 
departament emet un informe favorable. 

Igualment, indica el Vicerector, que cal fer una informe per part de la Comissió de 
Professorat que en aquest cas és favorable. 

També s’inclouen els acords del Consell de Departament de Medicina Preventiva i Salut 
Pública, Ciències de l'Alimentació, Toxicologia i Medicina Legal, amb 58 vots a favor cap en 
contra i 1 abstenció i l’acord entre les dues àrees de coneixement afectades amb vot 
favorable per unanimitat. 
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Continua dient el Vicerector  que una vegada emesos els informes esmentats, tots 
clarament favorables, la nostra normativa indica que es sol·licitarà a la Agencia Valenciana 
d’Avaluació i Prospectiva (AVAP) un informe sobre la adequació del perfil del professor o 
professora a l’àrea de coneixement sol·licitada, tot i que aquest informe té caràcter 
preceptiu i no vinculant. 

El Vicerector diu explica que es van dirigir a l’AVAP per sol·licitar aquest informe, però 
l’Agència ha fet un informe negatiu respecte al canvi d’àrea d’aquesta professora. Els 
arguments tenen a veure amb el seu currículum, i diu el Vicerector que vol fer notar que 
s’indica que la sol·licitant no té experiència docent en medicina legal, cosa que segons el 
vicerector resulta evident, perquè la professora no és de l’àrea de medicina legal i, per tant, 
no pot tenir experiència docent en aquesta àrea. En quant a l’activitat investigadora 
considera l'AVAP que a les publicacions de la professora el contingut en medicina legal es 
“molt inespecífic”. 

Diu el Vicerector que aquests son els informes aportats, i malgrat l’informe no favorable de 
l’AVAP, demana el vot per al canvi d’àrea basant-se en els informes del Departament que 
considera suficients. 

 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Rectora dona la paraula a la degana de la Facultat de Farmàcia, que intervé per sol·licitar 
el vot favorable dels membres del Consell de Govern, dient que es tracta d’una professora 
llicenciada en Farmàcia, en Tecnologia dels Aliments i en Medicina. Ha fet molts projectes 
de col·laboració i cooperació en relació al canvi d’àrea que demana. A més valora els 
informes favorables per part de les àrees i del departament. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap en 
contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 255/2022. “Aprovar el canvi d'àrea de coneixement de la 
professora Maria Luisa Guillén Dominguez, de Medicina Preventiva i Salut 
Pública a Medicina Legal i Forense” segons l’annex que s’adjunta. 

 

6. Aprovació, si escau, de la bestreta del complement autonòmic 2023 (retribucions 
addicionals del professorat). 
 

La Sra. Rectora li dona la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat que diu 
que en aquest punt es demana el vot per autoritzar a Gerència perquè realitze el pagament 
en concepte de bestreta a partir de gener de 2023 de les quanties que figuraran com avant-
proposta d’assignació individual del complement autonòmic en aquells articles que son 
previsibles perquè ja es coneixen els mèrits en investigació, docència i de gestió -no així els 
de mobilitat- demanant, doncs l’acceptació d’aquest punt fins que arribe l’informe definitiu de 
l’AVAP i l’aprovació posterior per part del Consell Social. 
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S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 

 

ACGUV 256/2022. “Autoritzar la Gerència de la Universitat al pagament 
en concepte de bestreta, amb caràcter mensual i a partir de gener de 
2023, de la quantia que figurarà com avant-proposta d’assignació 
individual en el marc de la convocatòria de les retribucions addicionals de 
l’any 2023 corresponents als articles 21, 22, 23 i 25 del Decret 
174/2002. Aquest pagament s’entendrà com a bestreta de les quantitats 
finalment reconegudes pel Consell Social i, per tant, serà susceptible de 
compensació en cas que aquestes no s’ajusten a les reconegudes 
provisionalment". 

 

7. Concessió, si escau, de Venia Docendi a professorat de centres adscrits. 
 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector de Organització Acadèmica i Professorat que 
informa en aquest punt que es tracta de donar la Venia Docendi a dos sol·licituds de EDEM 
i a tres de Florida Universitària, totes elles referides al Grau d’ADE.  
Cal dir que tenen informe favorable dels departaments de la Universitat de València als quals 
correspon la docència per a la qual se sol·licita la venia i per tant, el Vicerector sol·licita 
també vot favorable. 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 

 
ACGUV 257/2022. “Concedir la Venia Docendi de professorat sol·licitat 
pels centres adscrits “EDEM” i “Florida Universitaria” segons l’annex que 
s’adjunta. 

 

8. Aprovació, si escau, de propostes de modificació de plans d’estudis de màster 
oficial. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis, que presenta aquest punt dient 
es presenta una modificació del Màster Universitari en Ciència de Dades bassada en la 
necessitat d’actualització de continguts, després de quasi 10 anys d’implantació d’aquest 
Màster. 

Totes les disciplines, continua dient la Vicerectora, estan sotmeses sempre a canvis i 
actualitzacions i pel que fa a la ciència de dades aquest procés es produeix de manera molt 
ràpida. 

Calia, per tant, fer aquesta modificació i canviar continguts i el que es proposa és substituir 
tres assignatures, “Analítica web”, “Ciència de dades en biomedicina” i “Ciència de dades en 
negoci”, per altres quatre, sense que es modifique el nombre de crèdits totals del Màster. 
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A més a més hi ha algun canvi de continguts en assignatures que no es modifiquen. 

El informe de viabilitat és favorable perquè les hores totals no canvien. La Vicerectora 
destaca un canvi de 30 hores, des de l’àrea d’Investigació i Comercialització de Mercats, -
perquè desapareix una assignatura adscrita a eixa àrea- a l’àrea d’Electrònica. Assenyala, a 
més, que com es tracta d’un canvi de 30 per 30 hores en dues àrees que tenen dèficit el 
resultat fa que siga un informe favorable. 

Per tot això. la Vicerectora demana l’aprovació de la modificació. 

 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona pas al Degà de l’Escola Tècnica Superior d’Enginyeria que vol agrair a 
la Vicerectora el treball realitzat. Diu que es tracta d’un màster de molt d’èxit, d’un àrea molt 
canviant que cal adaptar-lo en els continguts i és per això que demana el vot favorable per la 
modificació proposada. 

 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap en 
contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 258/2022. “Aprovar la modificació del Màster Universitari en 
Ciència de Dades” segons l’annex que s’adjunta. 

 

9. Aprovació, si escau, d’expressió d’interès d’un nou títol de màster oficial i proposta 
de CEPE. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis, que explica que en aquest punt el 
que es planteja és autoritzar que es comence a treballar en una proposta de màster 
universitari en Treball Social Sanitari. 

Pensa que la nostra Universitat té una línea molt prudent en el que fa a la implantació de 
nous títols, però aquesta és una proposta que s'està generant i treballant a nivell estatal; en 
concret, en aquesta proposta participarien 9 universitats del marc Mediterrani (Universitat 
d’Alacant, Universitat de Barcelona, Universitat de Girona, Universitat de les Illes Balears, 
Universitat de Lleida, Universitat de Murcia, Universitat Ramon Llull, Universitat Rovira i Virgili 
i la Universitat de València que coordina) reproduint el model en tota Espanya, per àrees 
geogràfiques. 
 
La proposta és que siga un màster semipresencial, amb un alt contingut de no presencialitat 
en la part de teoria i un contingut presencial en aspectes més pràctics. 
 
La Vicerectora recorda que es presenta una "expressió d’interès" i, per tant, falta treballar 
el contingut i el detall de les assignatures. No obstant ja hi ha aspectes que poden concretar-
se, com que es preveu una oferta de 50 places en aquest conjunt d'Universitats. 
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El document que es presenta incideix sobre l'interès de la proposta presentada i diu que, 
encara que el Treball Social Sanitari no és una disciplina sanitària, es pretén que ho siga en 
un futur perquè cal donar una atenció integral al pacient per a la qual cosa cal complementar 
la atenció actual -bàsicament clínica- amb altres disciplines com la psicologia sanitària, que 
si està regulada com a disciplina sanitària i aquesta d’atenció social. 
Com que es tracta d'iniciar un treball del pla d’estudis comú a nivell nacional, es presenta 
una proposta de CEPE, continua la Vicerectora, d'una única persona de la nostra Universitat, 
en concret el professor Francisco José Ródenas Rigla, que participaria amb la resta de 
representants del conjunt d'Universitats. 
Per finalitzar la Vicerectora diu que la proposta compta amb l'aprovació de la Junta de 
Centre de la Facultat de Ciències Socials, a qui li correspondria la coordinació. 

Per acabar la Vicerectora diu que la proposta té informe favorable de la Comissió d'Estudis 
de Postgrau i demana el vot favorable a la expressió d'interès d'aquest projecte 
interuniversitari.  

 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Ciències Socials, que vol mostrar 
el seu agraïment per el treball realitzat tant a les persones que estan treballant aquest 
proposta com a la Vicerectora d'Estudis. 

Reconeix que aquest projecte serà complicat perquè comprèn moltes universitats, però que 
també és important perquè no només es tracta de donar professionalització a les tasques 
sociosanitàries, recorda especialment les dutes a terme en la pandèmia, sinó perquè també 
és un camp important per la recerca. 

Acaba la intervenció demanant en aquest punt el suport als membres del Consell de Govern. 

A continuació, la Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Psicologia i 
Logopèdia, que diu que agraeix la introducció de la vicerectora que deixa clares algunes 
qüestions, es a dir, que tal i com ho ha parlat amb el Degà de la Facultat de Ciències Socials, 
dient que hem de ser clars en l'oferta del màster que no pot dur a confusió perquè no hi ha 
una professió regulada. 

També assenyala que quan es diu al document "de fet aquest màster es postula en un futur 
pròxim com a requisit per exercir professionalment en aquest camp", ell prefereix ser 
prudent en aquest tipus d'afirmacions; de fet, parla de problemes en d’inscripció d'altres 
màsters perquè portaven a confusió en la nomenclatura. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química, que afegeix que es 
va tractar un tema semblant en la Conferència de Degans de Química, i per els problemes 
que comporta, es mostra partidària d'eliminar la paraula "sanitari". 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat d'Infermeria i Podologia, que intervé 
per dir que a les pràctiques dels Centres de Salut, que és un tema que coneix bé, s'evidencia 
la necessitat de tenir una formació específica per als professionals de Treball Social que hi 
treballen. Recorda, a més, que son professionals que formen part d'aquests centres i que 
els falta la formació que espera encontrar al Màster. Per el Degà, el terme "sòcio-sanitari" 
és indissoluble: societat i sanitat; les manifestacions son biològiques, però les causes son 
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socials, i en aquest cas Treball Social, Infermeria i Medicina estan en llocs ideals per posar-
ho de manifest. Per acabar diu que hi ha necessitat de "sòcio-sanitari", a l'igual que també 
més psicòlegs als Centres de Salut. Per tant, es mostra partidari de mantenir la paraula 
"sanitari" al títol i dona l'enhorabona a la iniciativa d'aquest màster que en la seua opinió fa 
molta falta. 

La Sra. Rectora vol dir, completant la intervenció del Degà de la Facultat de Psicologia i 
Logopèdia, que en Psicologia sí que és professió regulada i el seu màster es 
professionalitzant. 

A continuació dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis, que contesta les intervencions dient 
en primer lloc que ha volgut deixar clar en la seua intervenció que avui per avui no estem 
parlant d'una professió regulada sanitària i que en aquest sentit hi ha hagut un diàleg entre 
els diferent punts de vista i s'ha intentat consensuar el text perquè no duga a confusió i 
recorda que és un text intern.  

A més, vol agrair les intervencions en el sentit de que el resultat siga un text el més clar 
possible i està oberta a les aportacions que es puguen fer, però recorda que, com a 
expressió d’interès, la importància d'aquest màster radica en la paraula "sanitari" i no s’ha 
de llevar. 

La Sra. Rectora dona de nou la paraula al Degà de la Facultat de Ciències Socials que diu 
que vol agrair totes les intervencions i en particular la del Degà de la Facultat de Psicologia i 
Logopèdia, per el treball conjunt realitzat. També agraeix l'exposició del Degà de la Facultat 
d'Infermeria i Podologia per el reconeixement de les tasques que desenvolupen els 
professionals als Centres de Salut. En quant a la paraula "sanitari" s'haurà de veure en la 
concreció del Pla d'Estudis. 

La Sra. Rectora torna a donar la paraula a la Degana de la Facultat de Química que indica 
que el problema no radica en l'expressió d’interès ni en la nostra Universitat. Diu que per la 
paraula "sanitari" la Universitat Complutense s'ha retirat del projecte del Màster perquè la 
Facultat de Medicina s'ha oposat. 

La Sra. Rectora conclou recordant que estem a l'inici del projecte i que encara està tot per 
elaborar. Es veuran els problemes que surten i les solucions que es poden donar. Recorda 
també que la votació d'aquest punt es refereix només a la aprovació de l'expressió d’interès 
del Màster i a la proposta de CEPE. 

Es sotmet a votació la proposta.  

La votació es fa a mà alçada i per 39 vots a favor, cap en contra i cap abstenció, prenent-se 
l’acord següent: 

 

ACGUV 259/2022. “Aprovar l’expressió d’interès del nou Màster 
Interuniversitari en Treball Social Sanitari” segons l’annex que s’adjunta. 

ACGUV 260/2022. “Aprovar el nomenament del professor Francisco 
Ródenas Rigla com a representant de la Comissió per a la elaboració del 
pla d’estudis (CEPE) del títol de Màster Interuniversitari en Treball Social 
Sanitari” segons l’annex que s’adjunta. 
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10. Aprovació, si escau, de propostes de programes de doble titulació de grau. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que comença dient que es 
presenten dues propostes de doble Grau: Doble Grau en Matemàtiques-Enginyeria 
Informàtica i Doble Grau en Matemàtiques-Enginyeria Telemàtica perquè es posen en marxa 
en el curs 2023-2024. 

Presenta la documentació que els membres tenen a la seua disposició en l'Aula Virtual de 
cadascuna de les propostes: Memòria de doble titulació, amb la justificació, nombre de 
places i la estructura; l'Acord al què han arribat els dos centres per dur a terme la doble 
titulació, on es proposa que el centre gestor en les dues titulacions siga la Facultat de 
Ciències Matemàtiques, regulant la Comissió de Seguiment, la coordinació del curs i de 
titulació i quines funcions tindrien; els Acords de les Juntes dels dos Centres (Facultat de 
Ciències Matemàtiques i Escola Tècnica Superior d'Enginyeria); l'Informe favorable per 
assentiment de la Comissió assessora d'Estudis de Grau i l'Informe de Viabilitat. 

 

A continuació, la Vicerectora es deté en les característiques del Doble Grau en 
Matemàtiques-Enginyeria Informàtica. Diu que és una titulació molt estesa en el territori 
nacional i que la imparteixen en 18 universitats espanyoles, amb molt d'èxit. Es proposa, en 
aquest cas, una titulació de 351 crèdits a realitzar en 5 cursos. La oferta és de 15 places, 
que estarien distribuïdes en els grups de Grau de Matemàtiques i el Grau d'Enginyeria 
Informàtica, per tant no generaria un grup independent. Cal dir que açò és possible perquè 
s'han fet per part dels dos Centres uns horaris molt compatibles. 

Explica la Vicerectora que al Grau de Matemàtiques hi ha dos grups i al Grau d'Enginyeria 
Informàtica hi ha un grup. Com que alternen matí i vesprada, facilita la assistència de 
l'estudiantat sense solapament d'horari. Per solucionar la distància física dels Centres, s'han 
fet horaris per dies. Per donar més compatibilitat, s'inclouen dues assignatures: Lògica i 
matemàtica discreta (6 crèdits) i Espais de Hilbert i anàlisi de Fourier (6 crèdits). 

 

Pel que fa al Doble Grau en Matemàtiques-Enginyeria Telemàtica, continua la Vicerectora, es 
tracta d'una titulació menys implantada a nivell estatal, només en Illes Balears, però pensa 
que és una bona proposta per la nostra Universitat donada la trajectòria de l’Enginyeria 
Telemàtica al nostre territori, més i tenint en compte que aquesta és una professió regulada 
i, al igual que passa en l'anterior, és interessant pel fet de que totes les enginyeries tenen 
segell internacional el que dona, segons la Vicerectora, un valor afegit a aquests dobles 
graus. 

La proposta de places diu la Vicerectora que és de 15, no caldria fer un grup independent 
perquè la distribució horària ho permet i per fer-la més compatible apareixen 3 noves 
assignatures: Lògica i matemàtica discreta (6 crèdits), Espais de Hilbert i anàlisi de Fourier 
(6 crèdits) i Processat i transmissió de dades (6 crèdits). 
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En els dos casos, l'informe de viabilitat és favorable perquè només suposa 140 hores per la 
proposta del doble grau de Matemàtiques i Enginyeria Informàtica i 110 per al doble grau 
de Matemàtiques i Enginyeria Telemàtica. 

Per acabar, la Vicerectora demana el vot favorable dels membres del Consell de Govern 
dient que son propostes molt interessants per al futur estudiantat perquè complementa la 
seua formació i obri nous camps de treball.  

 

S’obre un torn -d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Ciències Matemàtiques, que vol 
agrair tant a les Comissions d’Enginyeria Informàtica i d'Enginyeria Telemàtica, com al als 
Vicerectorats implicats -Estudis i Ordenació Acadèmica i Professorat- i diu que és un pas 
important per la Universitat, perquè la societat demanda uns perfils cada vegada més 
tècnics  amb una bona base científica i això és el que s'aconseguirà amb aquestes titulacions. 

Recorda, a més, que s'ha detectat des del seu Centre que molts dels millors estudiants de 
secundària han de  recórrer a altres universitats per a estudiar aquest tipus de titulacions 
que fins ara no existien a la Universitat de València. El Degà demana, per tot açò, el vot 
favorable dels membres del Consell de Govern. 

A continuació, la Sra. Rectora dona la paraula al Director de l'Escola Tècnica Superior 
d'Enginyeria, que comença agraint el treball de tots els que han participat en aquest projecte, 
en especial als Vicerectorats implicats i a la Facultat de Ciències Matemàtiques i es suma a 
les paraules anteriors que ha tingut el seu Degà, dient que a més la posada en marxa de les 
titulacions serà molt positiva per donar-li visibilitat a l'Escola Tècnica Superior d'Enginyeria a 
més de aportar un estudiantat brillant. És per això que també demana el vot favorable per la 
posada en marxa d'aquestes titulacions. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química que vol felicitar al 
Degà de la Facultat de Ciències Matemàtiques i al Director de l'Escola Tècnica Superior 
d'Enginyeria pel treball realitzat. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap en 
contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

 

ACGUV 261/2022. “Aprovar el programa del Doble Grau en 
Matemàtiques-Enginyeria Informàtica” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 262/2022. “Aprovar el programa del Doble Grau en 
Matemàtiques-Enginyeria Telemàtica” segons l’annex que s’adjunta. 
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11. Proposta i aprovació, si escau, de la convocatòria i barem dels Premis 
Extraordinaris de Doctorat per al curs acadèmic 2022/2023. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que diu que recorda que aquest 
és l'inici d'un procés llarg, on cal obrir una convocatòria, fer les sol·licituds, valorar-les per les 
comissions, fer una proposta provisional per al final concedir els premis de manera definitiva.   
 
Aquests premis estan regulats i es pot donar un premi per cada 10 tesis llegides, i tenint en 
compte el nombre de tesis doctorals llegides durant el període que comprèn la convocatòria 
(d’1 d'octubre de 2020 fins 30 de setembre de 2022) es proposen adjudicar 38 Premis 
Extraordinaris de Doctorat, distribuïts en les 18 àrees tal i com figura a l’annex II de la 
Convocatòria que es proposa. 
 
Els barems a aplicar per les Comissions, continua la Vicerectora, figuren als annexes III i IV, 
tant a nivell general com a nivell específic segons les àrees. 
 
Per acabar la Vicerectora diu que la proposta compta amb l'informe favorable de la Junta 
Permanent de l'Escola de Doctorat de data 27 d'octubre de 2022, i demana vot favorable 
d'aquesta Resolució de la Rectora per la qual s'inicia el procés per la adjudicació dels Premis 
Extraordinaris de Doctorat. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap en 
contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 263/2022. “Aprovar la convocatòria dels Premis Extraordinaris 
de Doctorat per al curs acadèmic 2022/2023” segons l’annex que 
s’adjunta. 

ACGUV 264/2022. “Aprovar el barem dels Premis Extraordinaris de 
Doctorat per al curs acadèmic 2022-2023” segons l’annex que s’adjunta. 

 

12. Aprovació, si escau, de la designació de membres de Comitès Científics d’Instituts. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Investigació que presenta aquest punt dient 
que es duen per l'aprovació del Consell, dues propostes per la renovació de membres del 
Comitè Científic de dos Instituts d'Investigació. 

Per una banda, presenta la substitució com a membre del Comitè Científic de l’Institut de 
Física Corpuscular (IFIC) a proposta de la seua Junta i amb l'informe favorable de la Comissió 
d'Investigació, la professora Manuella Vincter, professora d'investigació de la Universitat de 
Carleton (Canadà) i professora adjunta de col·laboració del Atlas Vincter, en substitució del 
professor Peter Jenni, professor de la Universidad de Friburgo. 
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Per altra banda, i de manera semblant, diu el Vicerector, el Comitè Científic de l'Institut 
d'Economia Internacional proposa la substitució de Paloma Taltavull de la Paz, per la 
professora Ana Belén Ramón Rodríguez, del Departament d’Anàlisis Econòmica Aplicat de 
la Universitat d'Alacant. Aquesta proposta, diu el Vicerector, compta amb l'informe favorable 
de la Comissió d'Investigació de la Universitat de València. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació secreta la proposta, amb el següent resultat:  

- Professora Manuella Vincter com a membre del Comitè Científic de l’Institut de Física 
Corpuscular, 42 vots a favor, cap en contra i 1 abstencions. 

- Professora Ana Belén Ramón Rodríguez com a membre del Comitè Científic de l’Institut 
d’Economia Internacional: 40 vots a favor, cap en contra, 2 abstencions i un vot en blanc.  

En funció d’aquests resultats, es prenen els següents acords: 

 

ACGUV 265/2022. “Aprovar la designació de Manuella Vincter com a 
membre del comitè Científic de l’Institut de Física Corpuscular (IFIC), en 
substitució de Peter Jenni” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 266/2022. “Aprovar la designació de Ana Belén Ramón 
Rodríguez com a membre del Comitè Científic de l’Institut d’Economia 
Internacional en substitució de Paloma Taltavull de la Paz” segons l’annex 
que s’adjunta. 

 

13. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de Règim Intern del 
Departament de Direcció d’Empreses “Juan José Renau Piqueras”. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretària General que diu que la proposta de la 
modificació del Reglament de Règim Intern del Departament de Direcció d’Empreses “Juan 
José Renau Piqueras” afecta a l'article 36, que fa al·lusió al Programa de Doctorat (abans 
anomenat "direcció de doctorat", modificat en el nou Reglament d'Estudis de Doctorat). El 
text proposat, continua la Secretària General, parla de la Comissió Acadèmica del Programa 
de Doctorat i de qui cal que ocupe el càrrec de Coordinador. 

Per altra banda, aclareix que s'ha estimat convenient no considerar l'informe de l'Assessoria 
Jurídica, perquè a l'anterior text parlava de la renovació del Director del Programa de 
Doctorat al temps que el Director del Departament. Com en aquest cas es tracta de 
"Coordinador", s'ha considerat oportú no fer la renovació de manera simultània. 

Per acabar, la Secretària General diu que compta amb l'informe favorable de la Comissió 
d'Estatuts. 
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S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap en 
contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 267/2022. “Aprovar la modificació de l’article 36 del Reglament 
de Règim Intern del Departament de Direcció d’Empreses “Juan José 
Renau Piqueras”” segons l’annex que s’adjunta. 

 

14. Aprovació, si escau, de la proposta de Reglament de Règim Intern de l’Institut 
Interuniversitari “López Piñero” d’Estudis Històrics i Socials sobre Ciència, 
Tecnologia, Medicina i Medi Ambient. 

 
 

La Sra. Rectora dona la paraula de nou a la Secretària General, que presenta la proposta de 
Reglament de Règim Intern de l’Institut Interuniversitari “López Piñero” d’Estudis Històrics i 
Socials sobre Ciència, Tecnologia, Medicina i Medi Ambient, aclarint que aquest Reglament 
no existia a la Universitat de València, però sí a la Universitat "Jaume I" de Castelló i a la 
Universitat "Miguel Hernández" d'Elx.  
Aquesta proposta du informe desfavorable de la Comissió d'Estatuts per una raó: en el 
Reglament de Règim Intern no figura en cap moment la Comissió Mixta, que estem obligat 
per els nostres Estatuts a tenir-la.  
La Secretària General diu que després de consultar els Reglaments de Règim Intern dels 
altres Instituts Interuniversitaris de la Universitat de València, ha observat que tampoc en 
ells hi ha una Comissió Mixta. És per això que proposa, al igual que fa la Comissió d'Estatuts, 
aprovar aquest punt i fer després una addenda amb la inclusió de la Comissió Mixta, per 
dirimir controvèrsies en el cas de que sorgiren, de tots els Instituts Interuniversitaris que 
tenim a la nostra Universitat, amb la qual cosa s'ajustarien tots els Reglaments als nostres 
Estatuts. 
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap en 
contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 268/2022. “Aprovar el Reglament de Règim Intern de l’Institut 
Interuniversitari “López Piñero” d’Estudis Històrics i Socials sobre Ciència, 
Tecnologia, Medicina i Medi Ambient, amb el compromís d’afegir una 
addenda on es regule una Comissió Mixta” segons l’annex que s’adjunta. 
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15. Aprovació, si escau, de la proposta de Reglament per a la distribució i assignació 
d’espais de la Universitat de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent que diu que es presenta aquesta proposta de 
Reglament per a la distribució i assignació d’espais de la Universitat de València, un 
instrument tan demandat pels Centres, atès que els espais son bens limitats. En aquest 
sentit, tant el contigut com la direcció de la proposta han estat acordat pels Centres, atenent 
les recomanacions tant dels Serveis Jurídics com de la Comissió d'Estatuts. 

Aclareix el Gerent que té com a objecte la distribució d'espais d'oficina, establint un model 
d'espai mínim de treball de les estructures de la UV que faciliten la tasca del òrgans de 
govern, garantisquen la igualtat de tracte del personal de la Universitat i promoguen la 
adequació de treball de totes i de tots. 

Amb aquest objectius, continua el Gerent, el Reglament regula la competència per la 
assignació d'espais, els criteris generals per dir-la a terme, els criteris d'assignació al 
personal de la nostra Universitat en quant a espais d'oficina així com un model d'espai mínim 
de treball.  

Queden exclosos expressament  les aules i els aularis destinats a activitats docents i els 
laboratoris i els espais singulars, tant docents com d'investigació i innovació. 

El Gerent fa referència al document que es proposa, i que regula qui es competent per 
l'assignació d'espais i estructures, qui te la competencia per assignar els espais al personal  
així com la regulació de la mediació per resolució de conflictes que puguen existir i, a l'igual 
que en les competències, els criteris generals per assignació d'espais i estructures, criteris 
generals per assignar els espais al personal i es diferencien en dos grans col·lectius. 

En primer lloc el bloc del Personal Docent i Iinvestigador i el Personal Investigador amb 5 
criteris: seguretat i ergonomia, jerarquia i dedicació, antiguetat, organitzatiu i de superficie. 

En segón lloc el bloc del Personal d'Administració i Serveis i Personal de Suport a 
l'Investigació, on els criteris serien el de seguretat i ergonomia, l'organitzatiu i el de superficie. 

A continuació, el Gerent diu que, com una qüestió de caracter general, el personal de la 
Universitat de València, disposarà d'un espai únic d'oficina, en uns casos que podrà ser 
individual i en altres col·lectiu, i en tot cas més d'un espai d'oficina al personal que per raons 
del seu càrrec acadèmic tinga que exercir-lo i durant el periode de vigencia que el 
desenvolupe.  

Per acabar, diu que completa el document un ànnex que té un model d'espai mínim de treball 
per cadascuna de les estructures de la Universitat. 

El Gerent demana el vot favorable dels membres del Consell de Govern per aquest projecte. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap en 
contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 
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ACGUV 269/2022. “Aprovar el Reglament per a la distribució i assignació 
d’espais de la Universitat de València” segons l’annex que s’adjunta. 

 

16. Aprovació, si escau, de contractes de llicencia de drets d’ús i explotació.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Innovació i Transferència, que porta a 
consideració del Consell de Govern dos llicencies d'ús de patent. En els dos casos, la 
transmissió de drets sobre la invenció per part de la Universitat de València es porta a terme 
mitjançant adjudicació directa per la limitació de la demanda de la tecnologia i també per la 
singularitat de l'operació. 

El primer cas és la patent “Sistema y método para la identificación volumétrica e isotópica 
de distribuciones de escenas radioactivas”. Es tracta d'una tecnología desenvolupada 
conjuntament per un grup de professors de l'IFIC i una empresa encarregada de gestionar 
residus radioactius "ENRESA", que té com co-titulars la Universitat de València, el CSIC i 
ENRESA. 5 

El seu objectiu, continua la Vicerectora, és la classificació, de manera més eficient, dels 
residus generats en el desmantellament de Centrals Nuclears, provada ja amb èxit en el 
desmantellament de la central nuclear de Zorita. 

El llicenciatari és l'empresa TECNATOM, S.A, que a l'actualitat desenvolupa tasques en el 
sector de l'enginyeria que realitza serveis d'inspecció, integritat, estructural de components, 
i que ajuda en operacions de centrals nuclears.  

Per altra banda, la Vicerectora presenta la cessió de la patent “Compositions and methods 
for preventing ameliorating or reducing radiation-induced diseases". L'inventor és José Maria 
Estrela Arigüel, del departament de Fisiologia, i té com titulars de la patent la Universitat de 
València i l'Institut d’Investigació Sanitaria "La Fe". En ella es descriuen les composicions que 
es fan servir en el tractament, prevenció, millora o reducció de les infermetats induïdes per 
radiacións ionitzants, com els raigs "X". 

Per acabar, diu la Vicerectora que aquesta patent tindrà utilitat en composicions 
nutraseutiques, es a dir, que a part de les propietats dietètiques té també propietats 
protectores per la salut, i s'adjudica a l’empresa CENTER FOR INTELLIGENT RESEARCH IN 
CRYSTAL ENGINEERING (CIRCE) que té com objectiu desenvolupar i comercialitzar aquest 
tipus de composicions. 

 

ACGUV 270/2022. “Aprovar la cessió de la patent “Sistema y método 
para la identificación volumétrica e isotópica de distribuciones de escenas 
radioactivas” a l’empresa TECNATOM, S.A.” segons l’annex que s’adjunta. 

ACGUV 271/2022. “Aprovar la cessió de la patent “Compositions and 
methods for preventing ameliorating or reducing radiation-induced 
diseases" a l’empresa CENTER FOR INTELLIGENT RESEARCH IN CRYSTAL 
ENGINEERING (CIRCE)” segons l’annex que s’adjunta. 
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S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap en 
contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

17. Pressa de coneixement de la declaració d'emergència de contracte de les obres 
a l’aparcament de la Facultat d’Economia, del Campus de Tarongers. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Economia i Infraestructures perquè informe 
al voltant de la declaració d'emergència de contracte de les obres a l’aparcament de la 
Facultat d’Economia, al Campus de Tarongers.  

El Vicerector diu que el contracte es planteja per l'aparició de filtracions a l'aparcament de 
la Facultat d'Economia. Aquestes filtracions s'identificaren com d'aigües brutes i es va decidir 
fer una tramitació de contracte d'emergència, ajustada a llei. El Vicerector diu que es van 
posar en contacte en una empresa perquè es fera el diagnostic de la situació. Es van revisar  
els col·lectors situats al voltant de l'edifici, detectant-se que un parell estaven trencats. Les 
filtracions es detectaren en les juntes, tant de la solera com de les parets de l'edifici. 

Continua el Vicerector dient que es va decidir aplicar la solució que va donar l'empresa que 
va fer el diagnòstic, "SEG". Les obres es van iniciar el 2 de novembre i van acabar, en teoria, 
en el dia d'ahir (28 de novembre) i en els pròxims dies, per tant es produirà la recepció de 
l'obra que ha suposat un cost de 54.531 euros, IVA inclòs, i per la natura i circumstàncies 
aquesta intervenció d'emergència entra dintre de l'article 120 de la Llei de Contractes del 
Sector Públic i així ha estat abordada. En aquest procediment, explica el Vicerector, 
procedeix informar a aquest Consell de Govern i és per això que s'ha presentat aquest punt. 

 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat d'Economia que vol agrair al Vicerector 
d'Economia i Infraestructures i a l'equip tècnic de manteniment per l'interès demostrat i per 
donar solució a aquest problema que era molt greu. 

 

 

ACGUV 272/2022. “Prendre coneixement de la declaració d'emergència 
de contracte de les obres a l’aparcament de la Facultat d’Economia, del 
Campus de Tarongers” segons l’annex que s’adjunta. 

 

18. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 
 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis que presenta el conveni de 
col·laboració entre la Conselleria d’Educació, Cultura i Esport de la Generalitat i la Universitat 
de València, per a regular les pràctiques acadèmiques curriculars del Màster Universitari 
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en Professor o Professora d’Educació Secundària Obligatòria i Batxillerat, Formació 
Professional i Ensenyaments d’Idiomes. 
Aclareix la Vicerectora que actualment aquest conveni està en vigor fins gener de 2023 i 
calia fer la renovació. La proposta que es presenta és pràcticament idèntica i la vigència 
seria de 4 anys prorrogable per 4 anys més.  
El conveni està consensuat amb la Conselleria, però ara mateix està sent supervisat per la 
Advocacia de la Generalitat. Encara que és improbable que es faça cap canvi substancial, la 
Vicerectora diu que és possible que es faça alguna recomanació, i demana que, per agilitat, 
en cas de que aquest òrgan propose canvis menors s’autoritze en aquest punt la signatura 
del conveni, amb el compromís de comunicar en un pròxim Consell de Govern les 
modificacions produïdes. 
 
La Rectora dona la paraula al Vicerector d’Investigació que diu que du a consideració dels 
membres del Consell dos convenis. 
El primer, entre el Consorcio Centro de Investigación Biomédica en Red i la Universitat de 
València, es realitza per expiració de l'anterior i recull les relacions del conveni entre el CIBE 
i la Universitat de València en matèria de recursos humans, bens patrimonials, drets d'ús, 
propietat intel·lectual i industrial, condicions econòmiques de compensació, etc. La durada 
és de 5 anys prorrogable per 5 anys més.  
 
En segon lloc presenta el Vicerector d'Investigació el conveni entre la Universidad Carlos III 
de Madrid, la Universidad Autónoma de Madrid i la Universitat de València per al 
reconeixement del grup d’investigació “Unidad de información e investigación social y 
sanitaria – UISYS” de la Universitat de València, com Unidad Asociada al Instituto 
Interuniversitario Investigación Avanzada sobre Evaluación de la Ciencia y la Universidad 
(INAECU) de la Universidad Carlos III de Madrid i de la Universidad Autónoma de Madrid.  
En aquest cas es recull al contracte entre altres, la composició, les innfraestructures, 
desenvolupament d'activitats conjuntes.  
Té una durada de 4 anys prorrogables per 4 més i no té obligacions econòmiques.  
Conclou el Vicerector dient que s'han tingut en compte les observacions del Servei Jurídic. 
 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Innovació i Transferència que presenta 
un Protocol General d’actuació entre la Universidad Nacional de San Agustín de Arequipa 
(UNSAA) i la Universitat de València, que té per objectiu assentar les bases de col·laboració 
entre els grups d’investigació del Laboratori de Neurociència social cognitiva de la UV i el 
Laboratorio de Neurociencia social y calidad de vida de la "UNSAA", amb l'objectiu d'enfortir 
activitats de recerca i desenvolupament tecnològic amb els grups de recerca dels dos 
Laboratoris. 
Amb una durada de 4 anys, la Vicerectora finalitza dient que s'han incorporat els 
suggeriments que apareixien a l'informe dels Serveis Jurídics de ambdues Universitats. 
 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació 
Docent i Ocupació, que comença presentant el conveni entre l’Institut Nacional de la 
Seguretat Social i la Universitat de València per a la realització de Pràctiques Externes a la 
Direcció Provincial de València, dient que beneficia a diferents titulacions de la Universitat. 
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El altre conveni que presenta la Vicerectora és el que es fa entre el Servicio Público de 
Empleo Estatal O.A. i la Universitat de València per al desenvolupament de programes de 
cooperació educativa. 

Conclou la Vicerectora dient que els dos convenis compten amb informe favorable dels 
Serveis Jurídics i demana la seua aprovació. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Internacionalització i Multilingüisme, que 
inicia la intervenció dient que porta a consideració dels membres del Consell nou convenis, 
tots segueixen el model de la Universitat de València, dels que sis son convenis nous i hi ha 
tres renovacions. 
 
El Vicerector passa a relacionar totes les institucions amb els que es proposen els convenis: 
Universidad Católica de Pernambuco (Brasil), Universidad de Manizales (Colombia), 
Universidad de la Frontera (Chile), Universidad Iberoamericana (México), la Fiscalía General 
de Cuentas (Panamá), Universidad del Museo Social Argentino (Argentina), Universidad 
Enrique Guzmán (Perú), Universidad Nacional del Nordeste (Argentina) i la Asociación 
Argentina de Derecho Procesal (Argentina). 
Per finalitzar diu el Vicerector que tots han estat informats favorablement en la Comissió de 
Relacions Internacionals en la reunió de 17 de novembre per unanimitat, i demana també 
l'aprovació del Consell de Govern. 
 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i Vida 
Saludable, perquè presente el conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de València i la 
Universitat de València per a la missió climàtica. La Vicerectora i diu que té informe favorable 
del Servei Jurídic i esta aprovat també pel Consell Municipal de l'Ajuntament de València. El 
Conveni suposa un pas després de la signatura d'expressió d’interès de València 
climàticament neutra i regula les accions que cal dur a terme en matèria de sostenibilitat, 
contribuint a les missions de València climàticament neutra i a la capitalitat verda. 
Per acabar la Vicerectora diu que pensa que aquest conveni durà a l'execució de moltes 
iniciatives conjuntes i demana la seua aprovació. 
 
Per acabar aquest punt, la Sra. Rectora dona la paraula al Gerent, que presenta el conveni 
amb la Universitat de València i la Fundació per al Foment de la Investigació Sanitària i 
Biomèdica de la Comunitat Valenciana (FISABIO) per dur a terme l'activitat de divulgació 
científica "De major vull ser com. 
El Gerent diu que al text s'han incorporat les observacions realitzades a l'informe dels Serveis 
Jurídics i de la Advocacia de la Generalitat Valenciana. A més diu que ja s'ha produït el acord 
del Consell de la Generalitat Valenciana autoritzant-lo. 
El Conveni té per objecte la col·laboració per el desenvolupament i execució de l’activitat de 
divulgació científica al voltant de la "VI edició del concurs de vídeos “De major vull ser com…”   
Destaca el Gerent que aquest concurs té per objectius visibilitzar les dones i els seus 
assoliments en els àmbits de la ciència, la tecnologia, la investigació, la innovació i la seua 
contribució al benestar de la ciutadania., evidenciar les dificultats amb les quals es troben 
les dones en les seues trajectòries personals i professionals derivades de les funcions 
atribuïdes a les dones pel patriarcat, consolidar en l'alumnat l’apropament de la situació en 
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la que es troben dones i homes en la nostra societat i l'aprenentatge dels valors sobre els 
quals s'assenta el principi d'igualtat entre dones i homes, contribuir a la creació i difusió de 
referents femenins en la ciència, la tecnologia, la investigació i la innovació i entre altres 
crear missatges que plasmen una actitud compromesa amb la justícia de gènere i contra 
les expressions de desigualtat. 
En quant a les condicions econòmiques, el concurs compta amb la contribució de les dues 
institucions, de 8.000 euros cadascuna per convocar quatre premis: premi al Millor Guió, 
Premi a la Millor Producció Audiovisual, Premi al Vídeo més Innovador en la selecció del 
personatge i Premi del Públic al Millor Vídeo. 
Per acabar, el Gerent diu que la seua durada és fins al 30 de desembre de 2023 i passa a 
demanar la aprovació per part dels membres del Consell. 
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Per assentiment dels membres del Consell, es prenen els acords següents: 
 

ACGUV 273/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni singular 
de cooperació educativa entre la Conselleria d’Educació, Cultura i Esport de 
la Generalitat i la Universitat de València, en matèria de pràctiques 
acadèmiques externes curriculars del Màster Universitari en Professor o 
Professora d’Educació Secundària Obligatòria i Batxillerat, Formació 
Professional i Ensenyaments d’Idiomes” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 274/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
Col·laboració entre el Consorcio Centro de Investigación Biomédica en Red 
i la Universitat de València” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 275/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la 
Universidad Carlos III de Madrid, la Universidad Autónoma de Madrid i la 
Universitat de València per al reconeixement del grup d’investigació 
“Unidad de información e investigación social y sanitaria – UISYS” de la 
Universitat de València, com Unidad Asociada al Instituto Interuniversitario 
Investigación Avanzada sobre Evaluación de la Ciencia y la Universidad 
(INAECU) de la Universidad Carlos III de Madrid i de la Universidad 
Autónoma de Madrid” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 276/2022. “Aprovar el Protocol General d’actuació entre la 
Universidad Nacional de San Agustín de Arequipa i la Universitat de 
València, Estudi General” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 277/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre 
l’Institut Nacional de la Seguretat Social i la Universitat de València per a la 
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realització de Pràctiques Externes a la Direcció Provincial de València” 
segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 278/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre el 
Servicio Público de Empleo Estatal O.A. i la Universitat de València” segons 
l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 279/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc de 
cooperació internacional entre la Universitat de València i la Universidad 
Católica de Pernambuco (Brasil)” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 280/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc de 
cooperació internacional entre la Universitat de València i la Universidad de 
Manizales (Colombia)” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 281/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc de 
cooperació internacional entre la Universitat de València i la Universidad de 
la Frontera (Chile)” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 282/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc de 
cooperació internacional entre la Universitat de València i la Universidad 
Iberoamericana (México)” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 283/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc de 
cooperació internacional entre la Universitat de València i la Fiscalía 
General de Cuentas (Panamá)” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 284/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc de 
cooperació internacional entre la Universitat de València i la Universidad 
del Museo Social Argentino (Argentina)” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 285/2022. “Aprovar, per la subscripció, el conveni marc de 
cooperació internacional entre la Universitat de València i la Universidad 
Enrique Guzmán (Perú)” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 286/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc de 
cooperació internacional entre la Universitat de València i la Universidad 
Nacional del Nordeste (Argentina)” segons l’annex que s’adjunta. 
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ACGUV 287/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc de 
cooperació internacional entre la Universitat de València i la Asociación 
Argentina de Derecho Procesal (Argentina)” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 288/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre l'Ajuntament de València i la Universitat de València per 
a la missió climàtica” segons l’annex que s’adjunta. 

 

ACGUV 289/2022. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni amb la 
Universitat de València i la Fundació per al Foment de la Investigació 
Sanitària i Biomèdica de la Comunitat Valenciana (FISABIO) per dur a terme 
l'activitat de divulgació científica "De major vull ser com"” segons l’annex 
que s’adjunta. 

 

 

19. Torn obert de paraules. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la representant d'estudiants, Valeria Ruiz, que parla d'un 
parell de qüestions. 

Diu que recentment, tal i com ha dit la Sra. Rectora, va tindre lloc la sessió del Consell 
Assessor d'Iniciatives LGTBI i comenta que els participants s'han mostrat contents per la 
iniciativa de la creació d'aquest Consell. Malgrat això, hi havia una sèrie de ponències a la 
Facultat de Dret que s'han suspès per causes externes i diu que considera que la Universitat 
de València ha de tenir un major rigor a l'hora de cedir els seus espais a activitats que 
reprodueixen discursos transfòbics perquè diu que està segura que la Universitat no 
permetria que es cediren espais per xarrades obertament masclistes o homòfobes. 

A continuació la estudianta indica que de cara els exàmens, s'han publicat els horaris 
extraordinaris de les Biblioteques de la Universitat i es refereix a la de Ciències Socials per 
dir que té l'apertura de només una sala, demanant que s'amplien els espais en aquest horari 
extraordinari. 

La Sra. Rectora pren la paraula contestant que pren nota de la observació de l'apertura de 
les Biblioteques de la Universitat i dels seus espais indicant que el Vicerector i el Delegat de 
la Rectora ho treballaran per tal de donar el major servei possible. 

Respecte a les xarrades diu que la informació que tenim és que la Diputació va suspendre la 
Jornada de la Llei Trans, segons la premsa "entre boicot y presiones", per tant, diu la Sra. 
Rectora que ha estat la Diputació l'organitzadora i també qui ho ha suspès, amb la qual cosa, 
la Universitat no ha intervingut per a res. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Dret, que comenta que no es pot 
prejutjar una persona abans que es faça, ni pressuposar que la Jornada anava en contra de 
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les persones trans. El Degà afegeix que van ser rigorosos en la cessió d'espais quan la van 
demanar, van veure el programa de la Jornada, van enviar un extracte del protocol de la 
Universitat en quant el tractament de les persones trans i les normes de comportament i 
dijous passat van rebre un comunicat de Diputació, on es deia que la Jornada s'ajornava a 
conseqüència de la realització d'un Ple Extraordinari sobre els pressupostos.  

El Degà recorda que en cinc anys només s'ha denegat la cessió d'espais perquè la Facultat 
té un "liberalisme a la manera escandinava", que permet pràcticament tots els debats, 
sempre que es respecten les normes de comportament. De fet, continua el Degà, l'Equip 
Deganal tenia previst assistir a les Jornades per si en algun moment es plantejava una 
situació conflictiva. Finalitza la seua intervenció dient que el rigor de la Facultat de Dret en 
aquestes Jornades ha sigut màxim. 

Per acabar incideix la Sra. Rectora que és una activitat suspesa per part de la Diputació, no 
per la Universitat i recorda que la Universitat de València està oberta a debatre sobre tots 
els temes i més quan es tracta d'igualtat de les persones. 

 

I com que no hi ha més assumptes que tractar, es clou la sessió, a les 10,55 hores, de la 
qual cosa com a secretària general, estenc aquesta acta.  

 

Vist i plau 
La Sra. Rectora, 

 

 

 

María Vicenta Mestre Escrivá 


